
 
 
Saaristomeri on edelleen sairas – voidaanko 
vesiensuojelua tehostaa paikallisin keinoin? 

 
EU:n vesipolitiikan puitedirektiivi edellyttää jäsenvaltioilta toimenpiteitä vesien 
hyvän ekologisen tilan aikaansaamiseksi vuoden 2015 loppuun mennessä. BEVIS-
hankkeessa laaditaan Turun ja Tukholman väliselle saaristoalueelle vedenlaatu- ja 
ekologisia malleja, joiden avulla voidaan arvioida etukäteen eri vesiensuojelu-
toimenpiteiden vaikutuksia. Lisätietoa BEVIS-hankkeesta: 
http://www.abo.fi/mnf/biol/huso/bevis/suomi.htm 
 
Åbo Akademin Husön biologinen asema ja BEVIS-hanke järjestävät yleisölle 
suunnatun seminaarin keskiviikkona 27. syyskuuta kello 18-19.30.  
Paikka: Auditorio Armfelt, Arken, Tehtaankatu 2, Turku. 
 
 

Ohjelma 
18.00-18.15 kahvi, tee 
18.15-18.25 Alkusanat; Lounais-Suomen ympäristökeskuksen johtaja 

Risto Timonen 
18.25-18.45 BEVIS-hanke ja Saaristomeren tila; dosentti Johanna Mattila, 

Åbo Akademi 
18.45-19.00 Vedenlaatuskenaarioita, tutkija Päivi Korpinen/SYKE 
19.00-19.30 Paneelikeskustelu (suomeksi ja ruotsiksi) 
 
Paneelikeskustelu: Saaristomeri voi huonosti – voidaanko vesiensuojelua tehostaa 
paikallisin keinoin? Puheenjohtajana toimii BEVIS-hankkeen johtaja Johanna 
Mattila. Paneeli: kansanedustaja Janina Andersson, tutkija Päivi Korpinen Suomen 
ympäristökeskuksesta, kalatalousjohtaja Kari Ranta-aho Varsinais-Suomen TE-
keskuksesta, tutkimuspäällikkö Pasi Laihonen ja ylitarkastaja Janne Suomela 
Lounais-Suomen ympäristökeskuksesta sekä johtaja Mikko Lindberg ProAgria 
Farmasta. 
 
Tervetuloa kuuntelemaan esityksiä sekä esittämään kysymyksiä ja mielipiteitä 
asiantuntijoille. Tilaisuuteen on vapaa pääsy. 
 
 

 
 
 
 


